
És necessària aquesta Associació? 

Si tot el que es fa al poblé està bé i es fa tot el que és possible, l'Associació 
de Veins sobra, ja no té camp d'actuació dones tot està ja cobert i resolt, tant 
el que afecta a pàrvuls, escolars, joves, gent de mitjana edat o a gent gran. 
Per desgràcia no és aixi i queden encara moites coses per fer i per resoldre. 
Això fa pensar que encara és necessària en aquest moment. Quan l'Ajuntament 
sigui ja democràtic del tot, i la gent assisteixi als piena amb vot i veu, potser les 
coses canviïn. 

Qué demanem als veins? 

Demanem que, acabat I'estiu, cada segon divendres de mes assistiu a les reu-
nions que tenim al Casal, on esperem la vostra asistència, collaborant amb els 
vostres suggeriments i les vostres opinions, a més de l'aportació econòmica 
com a socis. 

Si ho feu aixi tindreu dret a opinar, exigir i criticar aquesta Associació. Del 
contrari será una entitat més del poblé sense pena ni gloria que es morirà poc 
a poc, o es limitará a posar la seva esquela a l'Anuari Local l'any que ve. 
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